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Eden szatana nr 121 

Seed Word część 1 

13 sierpnia 2023 r. 

Brian Kocourek, pastor 

 
Filtr myślącego człowieka 65-0822E P: 57 O rany. Jest to prawdziwa 
filtracja. Ze wszystkich grzechów świata i miłości świata umarła i ta dusza 
czerpie tylko jedną rzecz. Oto jest, nie pamiętaj tego, nie zapominaj o tym. 
Wy wszyscy tam przez telefony, zapisujcie to w swoim umyśle. Kiedy 
myślący człowiek zaczyna myśleć, przed kim stanie i czym jest Słowo 
Boże, kiedy zaczyna myśleć, to kiedy przez to przechodzi, nic nie może do 
tego dotrzeć oprócz Ducha Świętego. Co to? To jest zalążek, ziarno Słowa 
od początku, że byłeś w Bogu na początku, stojąc tutaj i czerpiąc ziarno 
Życia. Nasienie jest w twoim sercu przez ustanowienie z góry. Alleluja. 
Nasienie już tam jest przez uprzednią wiedzę Boga, przeznaczone. A 
kiedy rysuje, nie może czerpać niczego innego, jak tylko Słowo. A potem 
jest smak myślącego człowieka, sprawiedliwego człowieka, świętego 
człowieka, który widzi Biblię, że Jezus Chrystus jest ten sam wczoraj, dziś i 
na wieki. Co przychodzi do tego miejsca tam na dole? To Słowo, które jest 
w sercu: "Ukryłem Twoje Słowo w moim sercu, abym nie grzeszył 
przeciwko Tobie". Co to jest, kiedy rysuje przez Słowo? Jest tylko jedna 
rzecz, która przejdzie przez Słowo; to jest Duch Święty. Jedyną rzeczą, 
która może przejść przez Słowo, jest Duch Święty. A filtr myślącego 
człowieka daje smak świętemu człowiekowi.  
 
Ok, więc on tworzy typ, że Słowo jest w rzeczywistości nasieniem. Zarodek 
Życia, ponieważ nasienie jest nośnikiem życia. Niesie Życie, więc chce, 
abyś myślał o Słowie Bożym jako o nasieniu. zalążek życia. A jako nasienie 
jest predestynowane do niesienia życia. Innymi słowy, spójrzcie na ziarno, 
na jakiekolwiek ziarno. To, co macie w tym nasieniu, jest tym, co 
otrzymujecie. Biblia mówi: "I każde nasienie według swego rodzaju". Tak 
więc genetyka zaczęła się, gdy Bóg wypowiedział to słowo: "każde nasienie 
według swego rodzaju". Nazwał to predestynowanym. Dlaczego powiedział, 
że jest to z góry przeznaczone? Ponieważ wszystko, czym to ziarno 
kiedykolwiek się stanie, zostało umieszczone w DNA tego nasienia. I we 
właściwym czasie, z właściwym Światłem i z odpowiednią ilością 
podlewania, rozpocznie swoją podróż, albo zacznie manifestować 
wszystko, co jest w tym nasieniu. 
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Słowo mówione Oryginalne nasienie 62-0318M P:75 Jezus jest 
Słowem, które się objawiło. On i Słowo są jednym i tym samym i dlatego 
tak doskonale się w Nim objawiło. To jest powód, dla którego Bóg objawił 
się tak doskonale w Jezusie: ponieważ On był Słowem Nasiennym, 
Słowem Zarodkowym (zarodkiem, który jest wewnątrz nasienia, to jest 
życie w nasieniu). Rozumiesz? Widzicie, to było ... On był zalążkiem 
Słowa Bożego. Zarodkiem jest Duch; zarodkiem jest Woda. A Jezus 
musiał zostać tam otwarty, aby to nasienie wypuściło Swoje Życie, aby 
podlać inne ziarno, które nadchodziło. Widzicie? Nawet On powiedział: 
"Mam inne owce, które nie są nawet z tej owczarni", ja mam. Zobaczą to; 
oni wezmą to Słowo i pozostaną w porządku. A ja posyłam Ducha, aby go 
podlał, a on wyda dokładnie to". To będzie czynić cuda; wytworzy moc 
Bożą; To wyprodukuje ... I nie zaprzeczy niczemu, ponieważ jest 
pokrewnym nasieniem z nasieniem. Nie może powiedzieć: "Panie 
Cocklebur, niech pan zamieszka ze mną". Nie, nie, proszę pana; Nie, nie. 
Tego nie zrobi. Nie. To się po prostu nie miesza. Nie można mieszać 
śmierci i życia. Nie możesz być jednocześnie żywy i martwy. Uh-hum, 
uh-hum.  
 

Zauważ, że powiedział: "(zarodek, który jest wewnątrz nasienia, to jest 

życie w nasieniu)". A potem powiedział: "I niczego nie zaprzeczy, 

ponieważ jest to pokrewieństwo z nasieniem". Skoro więc jest to 

potomstwo z jego nasieniem, to nie może zaprzeczyć niczemu, co 

powiedział, ponieważ człowiek myśli w swoim sercu i z obfitości serca usta 

mówią. Potem to, co Jezus powiedział, On był. To jego DNA wychodzi na 

jaw. A twoje DNA manifestuje się w pełni, kiedy mówisz to, co powiedział. 

Och, mam nadzieję, że rozumiesz to, co mówię. 

 

Bóg jest Życiem, prawda? A On jest Słowem. Dlatego, chociaż jest On 

niewidzialną istotą, ponieważ jest istotą duchową, to jednak ma w sobie 

DNA i to w formie Słowa. Tak więc Bożym DNA jest Jego Słowo. Jak 

myślicie, dlaczego Bóg stworzył człowieka na swój obraz? Na jego 

podobieństwo. On stworzył nas, abyśmy byli nosicielami Jego DNA. Jego 

życie.  

 

Spójrzcie, wasze DNA zawiera w sobie każdy szczegół waszego istnienia. 

Mam na myśli atrybuty i cechy, które czynią cię tym, kim jesteś, a więc jeśli 

jesteś jednym z Jego dzieci, to jesteś nasieniem Jego nasienia, Życia Jego 
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życia. Potem musiał umieścić w tobie część Swojego Własnego Życia, aby 

wyrazić Siebie. Tacy właśnie jesteście.  

 

Widzicie, cudem w waszym życiu jest to, że zostaliście zasiani innym 

nasieniem, "zostaliście zaszyci w grzechu, ukształtowani w nieprawości 

i przyszliście na świat mówiąc kłamstwa". To było ludzkie nasienie 

waszych ziemskich rodziców. I jak wszystkie inne nasienie, przychodzicie 

na obraz i podobieństwo waszych ziemskich rodziców, ale Bóg przez 

predestynację zasadził w tym nasieniu inne nasienie, swoje nasienie. 

 

Otóż nie czynił tego z każdym nasieniem. Wybrał cię, wiedząc, dla którego 

nasienia to uczyni. Tak więc Bóg wybrał ciebie, a nie wybrał innych. To 

takie proste. 

 

I wybrał cię, abyś pewnego dnia wyszedł na Jego podobieństwo i 

zamanifestował Jego Życie i naturę. Ale czasami czujesz się bardziej 

komfortowo w naturze swoich rodziców niż w odzwierciedlaniu Jego natury. 

Pozwólcie, że wyjaśnię. 

 

Brat Vayle, jako ziarno Boże, nadal przeżywał bardzo straszny czas, 

całkowicie odzwierciedlający tylko Bożą naturę. Powiedział do brata 

Branhama: "Czy mógłbyś się za mnie pomodlić. Chcę tej miłości, którą 

masz". Teraz patrzył na Swoją naturę, na sposób, w jaki reagował na 

pewne rzeczy, na pewne próby, które przeszedł. Ale brat Branham 

powiedział: "Bracie. Lee, masz tę miłość". Brat Branham powiedział: "Może 

po prostu nie rozumiesz, czym jest miłość", powiedział: "Czy robisz rzeczy 

dla innych tylko dlatego, że jesteś chrześcijaninem, czego inaczej byś nie 

zrobił". A brat Vayle odpowiedział: "Tak, cały czas". A brat Branham 

powiedział: "To jest Miłość. To jest powód, dla którego to robisz." 

 

Teraz możesz zapytać: "Więc dlaczego był tak szybki na spuście?" Cóż, 

był, a jednak mu się to nie podobało. Widzicie, miał tę naturę, z którą się 

urodził, co było wynikiem jego ludzkich rodziców. Ale w głębi duszy była ta 

inna natura, ta natura Boga. Ludzka natura była tak silna, a natura Boga tak 

bojaźliwa, że można było zobaczyć więcej tej szybkiej natury wyzwalającej 

niż Jego boską naturę. Ale widzieliście Jego Miłość i oddanie Słowu 
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Bożemu, ale mogliście też zobaczyć tę inną naturę. Więc to 

zdezorientowało go i ciebie. Ale Bóg wiedział, co w nim jest, więc Bóg w 

swojej mądrości pozwolił diabłu sprawić, by brat Vayle zachorował, aż stał 

się tak słaby, że jego ziemska natura nie miała już w nim walki. A potem 

zabrał go do domu z tym słodkim duchem, który tylko się objawił.  

 
Apostoł Paweł był taki sam. Powiedział w 2 Koryntian 12: 7 A abym nie 
został wywyższony ponad miarę przez obfitość objawień, dano mi cierń w 
ciele, posłańca szatana, aby mnie pobił, abym nie został wywyższony 
ponad miarę. 8 O to prosiłem Pana trzykrotnie, aby ode mnie odstąpił. 9 A 
on (Bóg) rzekł do mnie: Wystarczy ci łaski mojej, albowiem moc moja 
doskonali się w słabości. Najchętniej więc będę się raczej chlubił moimi 
słabościami, aby moc Chrystusowa spoczęła na mnie.  
 
Próba wyświadczenia Bogu przysługi 65-0718M P: 20 Teraz 
odkrywamy, że Bóg miał sposób na robienie rzeczy. Ale Dawid, będąc 
po prostu błogosławionym przez Boga, jakby musiał zostać królem, po 
prostu myślał, że i tak zrobi coś dla Boga. I nigdy nie podszedł do tego 
we właściwy sposób. Zauważamy, że Bóg objawia Swoje Słowo w swoim 
własnym prestinowym czasie. Skąd Marcin Luter mógł wiedzieć o 
dzisiejszym przesłaniu? Jak prezbiterianie mogli ... Skąd Marcin lub kościół 
katolicki mogli znać przesłanie Marcina Lutra? Skąd John Wesley mógł 
znać przesłanie Lutra? Skąd Wesley mógł znać przesłanie 
Pięćdziesiątnicy? Albo skąd zielonoświątkowcy mogli znać to poselstwo? 
Widzicie? Objawia Go w Swoich porach roku, ponieważ jest Nasieniem. a 
gdy wzrasta i dojrzewa, objawia się.  

 

Tak więc brat Don był bardzo podobny. Tak bardzo chciał wrócić do domu, 

że wiele lat temu zaczął się rozpakowywać. Jego motto brzmiało: "Ostatni 

dzień, ostatni dolar". Problem polegał jednak na tym, że chociaż jego 

motyw był słuszny, chciał spotkać Boga na swój własny sposób. I tak, kiedy 

był w szpitalu przez 7 tygodni, nie mógł zrozumieć, dlaczego Bóg go nie 

zabiera. I tak zdenerwował się na lekarza, który uratował mu życie i 

personel, który się nim opiekował, a nawet na jego bliskich i rodzinę.  

 

Tak więc, podczas mojej ostatniej wizyty w 7 tygodniu, powiedziałem mu: 

"Bracie Don, wiem, jak cierpiałeś i chcesz tylko wrócić do domu. Ale nigdy 

nie spotkasz Boga w swoim obecnym stanie. Za dużo się awanturujesz. 



5 
 

Bóg chce, abyś umarł dla siebie, zanim On będzie gotów cię zabrać. 

Musisz być słodki. Zostaniecie zapamiętani dzięki waszemu świadectwu. 

Chcesz, żeby było tak słodko, żeby wiedzieli, że jesteś chrześcijaninem. 

Dopóki nie będziesz gotowy na spotkanie z Bogiem na Jego warunkach, 

On po prostu pozwoli ci leżeć i patrzeć w górę, nie mając dokąd pójść. On 

chce się z tobą spotkać na warunkach, a nie na twoich własnych 

warunkach."  

 

Powiedziałem mu: "Brat Vayle również chciał wyjechać na 20 lat lub dłużej. 

Powiedział mi, że ma rezerwację na powrót do domu od ponad 20 lat. Ale 

nie mógł zrozumieć, dlaczego Bóg nie był gotowy, aby go zabrać. Pewnego 

dnia, w wieku 97 lat, leżał w łóżku i nie reagował na nic. Brat powiedział, że 

od tygodnia jest w śpiączce, więc prawdopodobnie nawet nie wiedziałby, że 

tu jestem. Poszedłem więc pomodlić się za niego i położyłem rękę na jego 

dłoni. Wyglądał jak szkielet o wadze 80 funtów. Położyłem na nim rękę i 

powiedziałem: "Bracie Vayle". Byłem zaskoczony, otworzył oczy i 

powiedział: "Och, Brian, jakie to wspaniałe". Miał takiego słodkiego ducha. 

Niecały tydzień później już go nie było, odszedł.  

 

A brat Don otrzymał to, co mu powiedziałem, powiedział do mnie: "Tak, 

wiem, że masz rację, czy będziesz się modlił za mnie?" I tak też zrobiliśmy. 

i modliłem się, aby Bóg zabrał go do domu. 

 

Niedługo później został zwolniony do domu. Powiedział żonie, co się stało i 

pogodził się z nią i otaczającymi go ludźmi. Potem, tydzień później, musiał 

wrócić, a wkrótce potem Bóg go przejął, był gotowy na Boże warunki.  

 

I wiecie, Bóg przygotowywał go od lat. Przeszedł tę samą operację około 3 

lata wcześniej i był świadomy, że Bóg przygotowuje się do jego przyjęcia. 

Wiedział, że czasu jest mało, ale wciąż był uwięziony między dwoma 

światami, jego i światem Boga. Bóg dał mu nawet sen, którego wtedy nie 

rozumiał. Ale we śnie były dwie siostry, które powitały go, mówiąc: "Don, 

nigdy nie spodziewaliśmy się, że cię tu zobaczymy.A on powiedział: "Brat 

Branham powiedział: "Bedziecie zaskoczeni, kogo tam zobaczycie". 

 



6 
 

I prawdę mówiąc, obie te siostry zmarły jakiś czas temu, jedna około rok 

wcześniej, a druga około 6 miesięcy wcześniej. Czekali więc tam, aż 

przyjdzie, tak jak podpowiadał mu sen. I wierzę, że rzeczywiście byli tam, 

aby go powitać, tak jak Bóg pokazał mu, że tak się stanie. 

 

Więc odpocznijcie, moi przyjaciele. Bóg ma wszystko pod kontrolą, 

pokazując, jak wielkim jest Kochającym Ojcem. On zna twój koniec od 

początku i nie potrzebuje, ani nie prosi o nasz wkład. On wykona swój plan 

tak, jak go zaplanował, zanim jeszcze powstał świat. Pamiętajcie, dopóki 

jesteście w tym ciele tej śmierci, nie miejcie żadnej swojej myśli. Po prostu 

odpuśćie i pozwól Bogu mieć Jego cudowną  drogę. 

  

Nawet prorok Dawid pozwolił, aby jego własny duch położył arkę na 

ramionach tych, których pragnął, zamiast na ramionach Lewitów, jak Bóg 

chciał. Tak więc czasami Duch Święty w nas widzi, czego chce Bóg. Ale On 

pozwala naszemu duchowi w nas, dokonać własnego wyboru, jak to 

powinno być zrobione. Musimy nauczyć się, jak krzyżować nasze własne 

pragnienia i pozwolić, by Bóg postawił na swoim. Bóg pozwolił bratu 

Vayle'owi położyć się na plecach i nie zostawił tam brata Vayle'a, który 

mógłby walczyć, zanim go zabierze. Nie będzie miał tam tego szybkiego 

spustu. Bóg na to nie pozwoli. Brat Branham powiedział nam: "Charakter, z 

którym odchodzimy; to postać, którą będziemy tam mieć". Tak więc duch, z 

którym się urodziłeś, musi umrzeć dla Jego Ducha, który jest w tobie. 

Wtedy spędzimy wieczność z tym Duchem.  

 

Rzymian 8:11 Ale jeśli Duch Tego, który wskrzesił Jezusa z martwych, 

mieszka w was, Ten, który wskrzesił Chrystusa z martwych, ożywi również 

wasze śmiertelne ciała przez Ducha swego, który mieszka w was. 

 

Tak więc brat Branham powiedział w swoim kazaniu: Słuchajcie Go 56-

1215 A każde Słowo Boże jest nasieniem. A jeśli to ziarno może być 

zasiane przez niewyczerpane źródło życia, którym jest Chrystus, 

wierzący musi pić ponad swoją wyobraźnię, pić i wypychać. Wypchnij 

wszystko, czego potrzebujesz, bo to jest w tobie, kiedy przyjmujesz 

Chrystusa. I jesteśmy zakorzenieni razem w Chrystusie. A On jest 

niewyczerpanym Źródłem Życia. I nigdy nie bój się pytać o wielkie rzeczy. 
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Bóg chce, abyś prosił o wielkie rzeczy. On nie chce, żebyś była mała 

małostkowa i młodociana. On chce, abyście prosili o wielkie rzeczy, aby 

wasze radości były pełne. Czy możecie sobie wyobrazić małą rybkę na 

Oceanie Atlantyckim, mówiącą: "Lepiej wypiję trochę tej wody, bo może 

mi zabraknie."Bzdura. Czy możecie sobie wyobrazić małą myszkę o tej 

wielkiej wielkości w wielkich spichlerzach Egiptu, mówiącą: "Lepiej jem 

dwa ziarna dziennie, bo braknie przed latem."Cóż, to nonsens. Gdyby 

mieli dziesięćset tysięcy szczurów tej wielkości, nigdy by tego nie zjedli. 

Mieli miliardy razy miliardy ton ryb, nigdy nie wypili wody. A ile razy 

moglibyśmy się rozmnażać; nigdy nie mógłbyś wyczerpać Boga w Jego 

mocach i Jego miłosierdziu dla Jego dzieci. On jest niewyczerpanym 

Źródłem Życia. Po prostu pij i pij, i pij, i pij. 
 
Tak więc obaj bracia umarli z godnością, a Bóg ich uhonorował i zabrał do 
domu. 
 
Ci z was, którzy nie mogą przezwyciężyć swoich prób, to dlatego, że 
najpierw musicie pokonać siebie. Możesz się zastanawiać, dlaczego Bóg 
cię nie uzdrawia. Może nie jesteś jeszcze gotowy na uzdrowienie. Może 
problem polega na tym, że przeszkadzasz. Więc po prostu odpuść i pozwól 
Bogu postawić na swoim. Może masz coś, co musisz zrobić dobrze? Może 
twoja opinia o sobie staje na twojej drodze, a Bóg czeka na ciebie.  
 
Brat Branham powiedział: "Moim największym wrogiem jestem ja sam". A 
ty? Czy pozamiatałeś swój własny dom.  
 
Od Bożej mocy do przemiany 65-0911 P: 98 Teraz, czym jest 
transformacja? (Szybko.) Jak to osiągnąć? Co oznacza transformacja? 
Bóg czyni to przez Ducha Swojego Słowa. On się przemienia. On 
zasadza Swoje Nasienie, rzuca na nie Swojego Ducha, a Ono wydaje 
produkt. Jego Duch Święty przemienia Słowo nasienia, aby zostało 
usprawiedliwione w swoim rodzaju. Jakim jesteś ziarnem, które 
pokazuje, co jest w tobie. Nie da się tego ukryć. Czymkolwiek jesteś w 
środku, widać to na zewnątrz. Po prostu nie możesz się od tego 
powstrzymać. Nie możesz uczynić tego drzewa czymkolwiek innym niż tym, 
czym jest. Widzicie, tak będzie. Duch Święty przemienia nasiona, które 
są w jego wnętrzu. Bez względu na to, jakiego rodzaju jest to ziarno, 
Ono je przekształci. Jeśli jest złe, przyniesie zło. Jeśli jest hipokrytą, 
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to wyda hipokrytę. Jeśli jest to prawdziwe Słowo Boże, to wyda 
prawdziwego syna lub córkę Boga poprzez filtr myślącego człowieka. 
Kiedy Ziarno wznosi się, przychodzi przez To; Rodzi syna i córkę Boga.  
 
Jakim więc jesteś nasieniem? To jest pytanie, które chce, abyśmy rozważyli 
tutaj. Jakiego rodzaju nasieniem jesteśmy?  
 
Słowo mówione Oryginalne nasienie 62-0318E P: 109 Mój, Chrystus 
bierze teraz Oblubienicę, aby być zapłodnionym z Jego własnym 
Słowem Nasiennym w Jej łonie (łonie ducha) i w Jej umyśle, i nie będzie 
mieszał się z żadnym denominacyjnym śmieciem. Ona jest dla Niego 
dziewicą. Och, pamiętam, jak siedziałem tam w pokoju, trzy dni modliłem 
się, czekałem na Pana i pościłem. Kiedy mnie to uderzyło, pomyślałem: "O 
Boże, co to jest? Oto jestem na zdjęciu, oto jestem. Jeśli przyniosę 
tyle do kościoła, gdzie będę? Będę miał je na kończynach; co mogę 
zrobić? Widziałem kościół jako każdy typ, cień i wszystko inne, 
pokazuje, że odszedł. Co zrobisz?A potem pomyślałem o tym Słowie: 
"Odnowię, mówi Pan; (Uh-huh.) Przywrócę."Pamiętaj, stara sosna; Kiedy 
ogień uderza w nią i pali ją, strząsa ziarno. To ziarno rodzi nowe. Zgadza 
się. Stare drzewa są spalone organizacją i wszystkim innym, ale wciąż 
pozostaje Ziarno Słowa. A jeśli to ... Słowo Boże powróci, odtworzy się tak 
pewnie, jak świat. Tak. Teraz, teraz, nie będzie za tym tęsknić.  
 
Mówi więc o tym, jak Bóg przemienia to nasienie przez Swojego Ducha. 
Jego nasienie, bez względu na to, w jakim jest stanie, Bóg jest tutaj, aby 
przemienić to nasienie przez Swojego Ducha i Jego Słowo. Pamiętaj, że to 
nie jest nic, co możesz zrobić, po prostu zostaw to Jemu. "To nie on ucieka, 
ani ten, który chce, ale Bóg, który okazuje miłosierdzie". I to jest to, czego 
każdy z nas potrzebuje, to Jego miłosierdzie.  
 
Power Of Transformation 65-1031M P: 110 Widzisz, gdzie musimy iść? 
Rozumiesz? ... Podobnie jak w czasach nasienia Słowa Noego, wzniosło 
ono pływającą przemianę z ziemi do nieba. To brzmi szaleńczo dla ludzi, 
aby mieć trochę kultu, takiego jak Noe. A on im powiedział: "TAK MÓWI 
PAN. Bóg przemówił i nadchodzi deszcz". Nauka, wykształceni i religijni 
tamtych czasów mówili: "Spójrz na tego starego znachora. Starzeje się; 
jego umysł się wymyka". Widzicie? Ale miał rację, ponieważ był 
potwierdzonym prorokiem. A potem, w czasie ostatecznym, jego 
przesłanie zostało naprawdę potwierdzone. Co zrobił? Przemienił się z 
ziemi do chwały przez arkę Słowa, którą głosił. Został przemieniony. 
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Naukowy sens zgnił resztę  w orzeczeniu. Zgniły na wodach sądu potopu. 
Co ludzie próbują dzisiaj uczynić w tym wielkim naukowym wieku edukacji, 
kościół w Edenie, przywrócony do swojego Edenu, naukowego stanu, 
zamiast Słowa? Słowo? Czy wywyższają Słowo Boże? Czy ludzie 
próbują wywyższać Słowo Boże, czy też próbują wywyższać samych 
siebie? Co to jest, zastanawiasz się? Kościół ...  
 
A potem zastanawiamy się, dlaczego świat gnije pod wojną zarazków. 
Powiedział: "Świat wybrał naukę zamiast Słowa." A jakie były wyniki? 
Bardziej chorzy niż byli bez nauki. A ci, którzy wybrali naukę (nawet jeśli 
była to fałszywa nauka) ponad Słowo, są tymi, którzy są najbardziej chorzy 
wśród nas. Dowody są bardzo widoczne. 
 
 Nasienie nie dziedziczy z luska 65-0218 P:33 Zwróć uwagę na frędzel 
Sary, który miał pyłek. Ten naród żydowski powstał z niej, wyszedł z Sary, 
przyprowadził Izaaka, przez Izaaka przyniósł Jakuba, Jakub przyprowadził 
patriarchów, a przez patriarchów zrodził naród. Maryja, Dziewica, wiara, 
wydała prawdziwe duchowe Słowo nasienne, które stało się ciałem. 
Widzicie? Te trzy kobiety, trzy kobiety, przez które to nasienie zostało 
przeniesione, jedna z nich była w rzeczywistości cudzołóstwem w 
ramach poligamii. Druga była wolną kobietą, a trzecia nie miała 
żadnego romansu seksualnego; ale przez wiarę uwierzyła Słowu 
Bożemu. Hagar, Sarah ... Zarówno Sara, jak i Hagar uprawiały seks, ale 
Maria była dziewicą dzięki mocy obiecanego Słowa Bożego. Zgadza się.  
 
Ojej, to jest tak ważne, po prostu musiałem na tym poprzestać. 
Zauważ, że wszystkie trzy kobiety miały nasienie, ale jedna nie zrobiła 
nic, aby je zdobyć, po prostu uwierzyła w obietnicę Boga dla niej. 
 
Arcydzieło 64-0705 P:69 Teraz On robi to samo w Swojej nigdy nie 
zmieniającej się metodzie. W Księdze Malachiasza 3 dowiadujemy się, że 
On powiedział: "Jestem Bogiem i się nie zmieniam". On nie może 
zmienić swojej metody. Teraz, gdy zaczął w Abrahamie ... Po upadku 
pierwszego arcydzieła, rozpoczął w Abrahamie, na fundamencie, budować 
kolejne arcydzieło. Zaczął w dniu Pięćdziesiątnicy, aby zbudować kolejne 
arcydzieło, oryginalne Słowo nasienne, rozpoczęte w pierwszym 
Kościele. Co to było? Słowo nasienne, Słowo zamanifestowane, 
obietnica, która została dana. Joel powiedział: "Stanie się to w dniach 
ostatecznych, mówi Bóg, wyleję Mojego Ducha na wszelkie ciało. Twoi 
synowie i córki będą prorokować. Twoi starcy będą śnić sny; Wasi 
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młodzieńcy ujrzą wizje", co On uczyni w dniach ostatecznych: dwa, 
ostatnie dwa tysiące lat.  
 
Patrzymy na 86 znaków i wydarzeń, które czyni podczas swojej Paruzji, i 
żaden z nich nie potrzebował pomocy od kogokolwiek innego, aby to zrobić. 
Jezus powiedział: "Powiedział nam znaki, które pójdą za Jego paruzją, 
A On jest w nas tutaj, aby chcieć i czynić Jego upodobanie, a nie 
nasze", i umieszcza tę wolę, aby czyniła to, co chce w tobie. Więc On robi 
to wszystko. Po co więc martwić się o znak i zdarzenie numer 82, On zrobi 
tak samo, jak zrobił znaki od 1 do 81. 
 
Słowo mówione Oryginalne nasienie 62-0318E P: 190 Bóg nigdy nie 
stawiał znaków przed Swoim Słowem. (Amen.  ) Bóg nigdy nie stawiał 
znaków przed Swoim Słowem. Zostały one dodane na dowód Słowa, ale 
Słowo jest pierwsze.  
 
To jest dokładnie biblijne. Powiedzieli: "Jakie będą znaki twojej 
Paruzji."Jakie będą znaki, że tu jesteście. I powiedział, że ten znak się 
wydarzy, a potem ten znak się wydarzy itd. Dał nam 52 z 86 znaków, a 
Paweł, Piotr, Jakub i Jan dodali resztę. Znaki przyszły po jego przybyciu, 
był tutaj, a potem zaczęły się znaki).  
 
Brat Branham kontynuuje: "Aby to udowodnić, Eliasz powiedział do kobiety: 
'Najpierw upiecz mi ciasto'. Następnie zobacz, jak dzieje się cud. 
Przyjdźcie najpierw do Słowa, a potem obserwujcie cud. Samo Słowo 
Nasienne jest tym, co pobudza Duch Święty. Jak posłaniec posłany od 
Boga może po prostu wierzyć w niektóre z Pism, a nie w całe Słowo? 
Zaprzeczyć jego części?  
 
Spoken Word Original Seed 62-0318E P:85 Teraz łono ... Ewa otrzymała 
złe słowo nasienia. Teraz posłuchaj teraz naprawdę uważnie. Będziemy to 
prowadzić, jeśli Pan pozwoli. Otrzymała złe słowo. Co zrobiła? To było 
kłamstwo szatana: powiedział, że będzie mądra; dlaczego, może należeć 
do wielkiego kościoła; będzie dobrze postrzegana w mieście; dlaczego, 
będzie jak reszta ludzi. Oczywiście, dokładnie w to wierzyła oblubienica 
Jehowy. Dokładnie tak. To jest dokładnie to, co szatan próbowałby 
powiedzieć, kiedy Słowo przyszło do Marii, ale ona go otrząsnęła. 
Zapytała: "Jak to możliwe?" Powiedział: "Duch Święty przyćmi cię. To 
jest Słowo Boże". Powiedział: "Niech mi się stanie według Twego 
Słowa."To przyniosło życie. Proszę bardzo. Czy wiesz, że szatan 
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powiedział: "Wszyscy będą się z ciebie śmiać". Ta mała dziewczynka o 
różowych policzkach nie zwracała na to uwagi. Zaraz w Judei poszła i 
powiedziała: "Wiesz, będę miała dziecko"; zanim cokolwiek poczuła, 
ponieważ Słowo już tam było. To wszystko. Nie musiała przechodzić przez 
linię modlitwy po raz drugi. Nie...? ... Tak, proszę pana. Uwierzyła w to. Nie 
miała żadnych oznak życia; nigdy nie miała żadnych oznak ciąży; nigdy 
nic nie czuła; ona - ona - wszystko było takie, jakie było, ale mówiła 
wszystkim: "Będę miała dziecko." Dlaczego? Bóg tak powiedział. Co to 
jest? Królewskie nasienie Abrahama.  
 
Słuchajcie, wierzyliśmy, że Boże Słowo mówi o paruzji Boga, zanim jeszcze 
dowiedzieliśmy się cokolwiek o znakach i wydarzeniach związanych z Jego 
Paruzją. Dlaczego? Ponieważ powiedział, że nam się ukaże, powiedział, że 
nam się objawi, ponieważ powiedział, że w tym dniu będzie Paruzja. 
Ponieważ brat Branham mówił tysiące razy: "On jest tutaj", "Jego obecność 
jest wśród nas", ponieważ powiedział, że zstąpi z OKRZYKIEM, który jest 
Przesłaniem. I że Bóg powiedział, że nie tylko będzie tutaj z OKRZYKIEM, 
ale także powiedział, że zstąpi i będzie tutaj z GŁOSEM, który jest 
zmartwychwstaniem. I nie tylko to, ale także zstąpi z glosemTRABY, który 
jest POCHWYCENIEM.  
  
Szukamy więc wszystkich trzech. Nie zadowala nas powiedzenie: 
"Otrzymałem Przesłanie, Krzyk, więc to wszystko, czego potrzebuję". 
Chcemy wszystkiego, krzyku, głosu i Traby, ponieważ chcemy wszystkiego, 
co On nam dał. I wierzymy, że reszta się nam zamanifestuje, tak jak Krzyk. 
 
Moc transformacji 65-1031M P: 117 Spójrz na siebie tutaj. Ilu z was miało 
takie doświadczenie? Każdy z nas. Mieliśmy takie doświadczenie. 
Ponieważ zostało to wypowiedziane; Wierzono; A Słowo wyszło i 
wpadło do łoża serca; i tam wyrosło prosto z niego. Widzicie? 
Przemieniając siebie, Jego Duch Święty przemienia Słowo nasienne 
na Jego podobieństwo. Tak jak grusza wyda gruszkę, jabłoń jabłko, takie 
rzeczy, Jego Słowo wyda synów i córki Boga. To jest to, co ma robić.  
 
Wersety mądrości Wiara 62-0401 P:87 Teraz, teraz, widzicie, że ziarno 
Słowa nie może wzrastać w atmosferze wiedzy. Czy słusznie? Widzicie? 
Gdy tylko wiedza miesza się z wiarą, umiera właśnie tam. Ewa przyszła 
i powiedziała: "Pan Bóg powiedział, że w dniu, w którym je spożyjemy, 
w dniu tym umrzemy.Potem zatrzymała się, żeby zobaczyć, co powie. 
Powiedział: "Ale posłuchaj, moja droga, ty śliczna mała (widzicie?), z 
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pewnością Bóg stworzył cię w określonym celu. Zgadza się. Widzicie? 
Jesteś kobietą; Zostałaś stworzona do tego celu. O to właśnie chodzi. 
Teraz tego nie wiesz, ale zostałaś stworzona do tego celu. Och, jesteś 
uroczą małą istotą, kochanie. Spójrz na te delikatne małe rączki. 
(Widzicie?) Dlaczego na pewno... Na pewno..." "Ale On powiedział, że 
jeśli to zrobimy, umrzemy.Powiedział: "Ale och, czy myślisz, że dobry, 
kochający Ojciec, Bóg, zrobiłby coś takiego?" Co ona zrobiła? 
Wysłuchała rozumu, wzięła jego mądrość i powiedziała: "To drzewo 
rozkoszy; można tego chcieć"; I dała się na to nabrać. Dokładnie tak. A 
kiedy to zrobiła, co się stało? Tak jak w przypadku każdej kobiety. Jak 
tylko się   zakochasz, kończy się właśnie tam. Zgadza się. Otóż widzicie, 
ziarno, które trzymała i w końcu zostałoby matką... Z woli Bożej, poprzez 
słowo mówione, w końcu zostałaby matką, ale nie mogła się doczekać i 
weszła w to.  
 
Och, czy nie widzicie, jak czyste jest Jego Słowo? To wszystko, czego 
potrzebujesz w tej godzinie lub w dowolnej godzinie. To czyste ziarno 
słowa. Mieszasz to z czymkolwiek innym i nie jest to już czyste nasienie 
Słowa, czyste życie Słowa. 
 
Słowo mówione Oryginalne nasienie 62-0318E P: 173 Pierwszy syn był 
mowionym nasieniem - Słowem Bożym .Jemu była dana oblubienica 
(właśnie powracam do tego  co  powiedział Duch I to co zapisałem. 
Widzicie?) panna młoda, aby przez nia  się mogl rozradzac.Ona upadła. 
(Widzicie, to jest to,na co mu dana była oblubienica, aby zrodzić   jeszcze   
syna Bożego, ale ona upadła przez skrzyzowanie. Widzicie?) Miał sie 
rozradzac, ale ona upadła: spowodowała jego śmierć. Drugi Syn, ktory byl 
wypowiedzianym Słowem Bożym, otrzymał oblubienicę podobnie jako 
Adamowi, ale zanim mógł ją poślubić, ona również upadła; ponieważ 
została jej dana  wolna  moralna wola, tak jak żonie Adama aby wierzyć 
Słowu Bożemu i żyć, albo wątpić w Nie i umrzeć; I uczyniła to.  
 
Słowo mówione Oryginalne nasienie 62-0318E P:162 Teraz moc 
wierzącego kościoła: Chrystus ma wszelką moc na niebie i na ziemi. 
Wierzycie w to? A co, jeśli On jest w tobie? Czy Chrystus ma wszelką 
moc? Mateusza 28:18. W porządku. On jest  Nasieniem Słowa    w 
Swoim Ciele i On w nas staje się Nasieniem Słowa  w nas. Co, 
wszystko, czym Bóg był, On przelał na Chrystusa i   wszystko czym 
Chrystus był, zostało przelane  do kościoła; to jest ta moc.  
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Spoken Word Original Seed 62-0318E P: 146 Weźmy Jana 20 na 
początek. W porządku, weźmy 20 rozdział Jana i zobaczmy: Jan 20 
rozdział i zaczniemy od 19 wersetu. Święty Jan 20 (wierzę, że to jest to, 
co tutaj oznaczyłem) i zaczynając od 19 wersetu ... Teraz słuchaj uważnie. 
Rzucam wam wyzwanie, abyście w to uwierzyli. Och, po prostu to miluję   
dobrze. Och, gdybym mógł po prostu ... Chciałbym po prostu zobaczyć 
Ducha Świętego po prostu unoszącego się tutaj w ten sposób; mowiacego 
"To jestem Ja". Słuchajcie... tego samego dnia wieczorem, pierwszego 
dnia tygodnia, kiedy zamknięto drzwi tam, gdzie zgromadzili się 
uczniowie... Drzwi były zamknięte  z obawy przed żydami; przyszedł 
Jezus, stanął pośrodku i rzekł do nich: Pokój wam.   A gdy to 
powiedział, pokazał im ręce swoje i bok. (A kiedy jego uczniowie... 
Zobaczmy.)   jego bok ... (i kiedy) ... Wtedy uczniowie uradowali się, gdy 
ujrzeli Pana. Wtedy rzekł do nich Jezus... Pokój wam... (Och, jesteś 
gotowy?)   jak mój Ojciec posłał m, ... (On jest Słowem, Nasieniem, 
Nasieniem Słowa)... więc poślij Mnie. (Wierzysz w to? Nie przestawaj; Jest 
tego więcej.) A gdy to powiedział, tchnął na nich i rzekł do nich: 
Weźmijcie Ducha Świętego: Tym, którym grzechy odpuszczacie, tym 
są im odpuszczone, a którym zatrzymacie sa zatrzymane. 
 
Słowo mówione Oryginalne nasienie 62-0318M P:91 Wtedy uczynki 
objawią się w Nim, są takie same, ponieważ jest to to samo nasienie 
Słowa Bożego . Syn Boży był Jego przykładowym nasieniem. A jakie 
było Jego Życie, kiedy Duch wylał na Niego po Jego chrzcie i zstąpił na 
Niego Duch Święty, to samo Życie, które On stworzył, będzie – ten sam   
Duch Święty wyda ten sam rodzaj Życia, czyniąc to samo, co On, jeśli 
jest to to samo Nasienie. Nasienie Syna Bożego wyda na świat 
nasienie Syna Bożego. 
Teraz wstydźcie się, kobiety z obciętymi włosami. Wstydźcie się, 
kaznodzieje, którzy zaprzeczacie tej Prawdzie. Mowicie: "Wszystko jest w 
porządku; Włosy nie mają z tym nic wspólnego". Ale Bóg powiedział, że tak.  
 
Módlmy się. 


